
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 1. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 592
Mener ministeren - set i lyset af at man på Roskilde Sygehus anbefaler, at det
er den samme medarbejder, der behandler sårene med det formål at kunne
følge sårudviklingen - at det er rimeligt, at man som borger i Holbæk Kommu-
ne må opleve, at man ved arterielle sår på benene bliver behandlet tre gange
om ugen af tre forskellige medarbejdere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kaare
Dybvad (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kaare.Dybvad@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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